
Protokół Nr 37/10 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 24 marca    2010 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00   
 Zakończenie posiedzenia godz.1000    

Posiedzenie komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący Komisji  Bronisław Jurec ,który
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W  posiedzeniu  udział  wzięli  członkowie  komisji  zgodnie  z  listą  obecności  stanowiącą
załącznik do protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy
Makowski i w części posiedzenia  Sekretarz Gminy Danuta śygadło.
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym komisja
mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O  terminie  posiedzenia  członkowie  komisji  zostali  powiadomieni  pisemnie  otrzymując
materiały . 
Radny Edward Lutyński poprosił ,aby w sprawach róŜnych zapoznać komisję z protokołem
pokontrolnym  - bo była wcześniej informacja o przeprowadzonej  kontroli projektu „ Budowa
zespołu ogólnodostępnych boisk sportowych w ramach Programu „Moje Boisko-Orlik
 2012 „ w Witkowie Pierwszym . 
Pozostali członkowie komisji przychylili się do prośby radnego .  
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 26 marca   2010 r. 
4.Analiza wykorzystanych środków finansowych przez Rady Sołeckie za rok 2009
  Opinia komisji na sesję    
5.Analiza przyznanych dotacji przez Urząd Gminy w roku 2009 
   Opinia komisji na sesję 
6.Sprawy róŜne 
7.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  36/10  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący  komisji  odczytał  projekty  uchwał  przygotowane  pod  obrady
najbliŜszej sesji , komisja je przeanalizowała , otrzymując odpowiedzi na pytania ,
uwagi czy wątpliwości i zaopiniowała jak niŜej :
- projekt uchwały Nr XXXVI/289/10 w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej na
  terenie Gminy oraz sposobu jej  poboru 
Radny  Edward  Lutyński  powiedział  ,Ŝe  będzie  konsekwentny  odnośnie  tego
projektu i stawia wniosek o obniŜenie w  § 1 ust. 2 pkt 5  stawki od stoiska  przy
sprzedaŜy sadzonek drzew , krzewów i kwiatów z 50 zł na 10 zł. 
Ponadto radny miał odmienne zdanie jeŜeli chodzi o zapis § 6 to jest wejścia w
Ŝycie  przepisów  uchwały  ,  zdaniem  radnego  powinny  obowiązywać  od  roku
2011   .Po wyjaśnianiach udzielonych przez wójta gminy,iŜ w tej sprawie sekretarz
zasięgała opinii RIO i Nadzoru Prawnego Urzędu Wojewódzkiego , radny odstąpił
od wyjaśnienia .  
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Pozostali członkowie komisji projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie .
- projekt uchwały Nr XXXVI/290/10 w sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie
w   budŜecie gminy środków  stanowiących fundusz sołecki  - komisja pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały ,
-  projekt   uchwały Nr  XXXVI/291/10   w sprawie  zmiany uchwały w sprawie
poboru podatków w drodze inkasa – komisja pozytywnie  zaopiniowała projekt
uchwały ,
-  projekt   uchwały  Nr  XXXVI/292/10   w  sprawie  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  w  obrębie  Sowno  ,  działki  nr  89/3,
89/4,90,91,92,93 i części działek 131/1,131/2 i 525
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , wraz z 30 % opłatą za wzrost
wartości nieruchomości wymienioną  w  § 6 pkt 11.  
-  projekt   uchwały Nr XXXVI/293/10 w sprawie przystąpienia do sporządzenia
zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w  obrębie
ewidencyjnym Grabowo – komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały ,
-  projekt   uchwały Nr  XXXVI/294/10   w sprawie  zmiany uchwały w sprawie
podziału gminy na obwody głosowania – komisja  pozytywnie zaopiniowała w/w
projekt uchwały ,
-  projekt   uchwały  Nr  XXXVI/295/10   w  sprawie  zaopiniowania  Regulaminu
Organizacyjnego Biblioteki  Publicznej Gminy Stargard Szczeciński 
Radny Edward Lutyński – odnosząc się do tego projektu uchwały wskazał błędy w
podstawie prawnej   ,  a następnie stwierdził  ,Ŝe nie widzi  podstawy prawnej  do
podejmowania  tej  uchwały  ,  bo  zgodnie  z  zapisem §9 ust.2  Statutu  Biblioteki
Publicznej  Gminy  Stargard  Szczeciński  ,przyjętego  uchwała  Rady  Nr
XXXV/282/10  z  dnia  26.02.2010 r.-  organizację  wewnętrzną  Biblioteki  określa
Regulamin Organizacyjny ustalony przez Dyrektora , po zasięgnięciu opinii Wójta .
Komisja  przystąpiła  do  omawiania  następnego  projektu  uchwały  ,  do  czasu
wyjaśnienia zgłoszonej uwagi przez radnego .  
-projekt  uchwały Nr XXXVI /296/10w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków 
oraz
-  projekt   uchwały  Nr  XXXV/297/10   w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków 
Radny Edward  Lutyński  powiedział  ,Ŝe  w  sprawie  tych  projektów  uchwał  nie
zajmie  stanowiska  ,  bo  zgodnie  z  przepisami  prawa,  rada  tylko  zatwierdza
przedstawiony wniosek o zatwierdzenie   stawek  i radny oświadczył ,Ŝe nie będzie
brał udziału w głosowaniu .
Radna  Ewa  Domańska  poparła  zdanie  radego  Edwarda  Lutyńskiego  w  kwestii
zatwierdzania stawek  i swoje stanowisko wyrazi na sesji podczas głosowania .
Przewodniczący komisji oświadczył ,Ŝe swoją decyzję w sprawie tych projektów
uchwał wyrazi podczas głosowania na sesji .
Komisja wróciła do dyskusji nad projektem uchwały Nr XXXVI/295/10 .
Sekretarz  Gminy  poinformowała  ,iŜ  była  taka  podjęta  uchwała  w  gminie
Marianowo i przez Nadzór Wojewody nie została uchylona .
Radny  Edward  Lutyński  zgłosił  kolejną  uwagę  do  projektu  tej  uchwały,  a
mianowicie  do  zapisu  §  3  gdzie  wymienia  się   filie  i  zgodnie   ze  schematem
struktury organizacyjnej Klępino występuje jako filia . Radny równieŜ zgłosił swoją
uwagę , iŜ w regulaminie powinien być zapis o godzinach otwarcia bibliotek . 
Kolejno radny zadał pytanie wójtowi , a dotyczyło ono powołanego przez Wójta
Gminy  Dyrektora Biblioteki ,  gdzie  w ogłoszonym konkursie o naborze na to
stanowisko wymagane było posiadanie odpowiedniego wykształcenia i zgodnie z 
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przyjętym  Statutem  Biblioteki   w  §  8.ust.3  -Dyrektor  i  pracownicy  Biblioteki
powinni  posiadać   odpowiednie   kwalifikacje,  określone  przepisami.  Pytanie
radnego dotyczyło tego , czy zatrudniona osoba na stanowisko Dyrektora posiada te
kwalifikacje . Ponadto radny poprosił o odpowiedź na piśmie .
Sekretarz  Gminy  odnosząc  się  do  uwag  radnego  odnośnie  projektu  uchwały
powiedziała  ,Ŝe   zasięgnie  opinii  radcy  i  wyjaśnienia  będą  przedstawione
ewentualnie na  sesji  .
-  projekt   uchwały   Nr  XXXVI/298/10  w  sprawie  zawarcia  porozumienia  w
przedmiocie  realizacji  przedsięwzięcia-  budowy  Zachodniopomorskiej  Sieci
Teleinformatycznej dostępu do aplikacji i e – usług
Po  wyjaśnieniach  złoŜonych  przez  sekretarz  gminy  na  uwagi  zgłoszone  przez
radnego Edwarda  Lutyńskiego , komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt
uchwały .
- projekt uchwały Nr XXXVI/299/10 w sprawie zatwierdzenia „ Planu Odnowy
Miejscowości Grabowo „ gmina Stargard Szczeciński .
Wójt  Gminy  poinformował  ,Ŝe  odbyło  się  zebranie  wiejskie  w  Grabowie  i
powiedział o zmianach jakie zostały naniesione w palnie odnowy  w stosunku do
pierwotnego projektu  tej miejscowości w związku z wcześniejszymi uwagami . 
Komisja uwag nie wniosła i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.
Ad.4
Przewodniczący  komisji  poprosił  o  uwagi  bądź  pytania  do  informacji  ,  którą
otrzymali  radni tj.-  wykorzystanie środków finansowych przez Rady Sołeckie w
roku 2009 .
Radny  Edward  Lutyński  zwrócił  uwagę  ,Ŝe  nie  wszystkie  rady  sołeckie
wykorzystały środki finansowe  w stosunku do planu i czy sołectwo Lubowo mogło
otrzymać z dwóch źródeł środki na finansowanie jednego zadania . 
Wójt odpowiedział ,Ŝe moŜna  z dwóch źródeł finansować to zadanie .
Przewodniczący  komisji  podał  do  protokołu  przyjętą  opinię  komisji  ,  a
mianowicie : 
Komisja Rewizyjna po dokonaniu analizy przyjęła informację o wykorzystanych
środkach finansowych przez Rady Sołeckie w roku 2009 .
Komisję zaniepokoił fakt niewykorzystania środków przez niektóre rady sołeckie.
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.5
Przewodniczący komisji omówił informację dotyczącą dotacji przyznanych przez
Gminę Stargard  Szczeciński w 2009 r. 
Radny  Edward  Lutyński  odnosząc  się  do  tej  informacji  zwrócił  uwagę  ,Ŝe
wykonanie  odnosi się do planu po zmianach i po kolejnych nowelizacjach .
Analizując poszczególne dotacje dokładnie i wyjaśniono pozycję dotyczącą dotacji
na dokumentację  projektową  remontu i  odbudowy  zabytkowej  dzwonnicy przy
kościele w Lubowie , gdzie złoŜony wniosek był  na kwotę 5 000,00 zł i taka  była
realizacja tj. 5 tys zł i wykonanie powinno być 100 %, a jest 33 % .
Kolejno  radny  Edward  Lutyński   odniósł  się  do  dotacji  związanej  z  lokalnym
transportem  zbiorowym  i  m.in.  powiedział  o swoim spostrzeŜeniu ,iŜ   miasto
Stargard Szczeciński w roku bieŜącym  przeznacza na ten cel około 4,2 mln zł , a  z
naszego budŜetu przeznacza się 1/5 tego co miasto i zdaniem radnego jest to trochę
za duŜo .Pytał czy jest  proporcjonalny nasz  wkład   do wkładu miasta biorąc pod
uwagę wozokilometry.
Wójt Gminy odnosząc się do dotacji przeznaczanej na lokalny transport zbiorowy
poinformował  o rozliczeniu nieopłaconej dotacji za poprzednie lata i wyrównaniu
tych opłat  o współfinansowaniu niektórych linii razem z  gminą Stara Dąbrowa i 
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Kobylanka i o tym ,Ŝe wysokość planowana jest na podstawie wozokilometrów na 
obszarze gminy  .
Przewodniczący komisji podał do protokołu opinię komisji w brzmieniu jak niŜej ; 
Komisja  Rewizyjna  po  dokładnym przeanalizowaniu  dotacji  przyznanych  przez
Gminę Stargard Szczeciński w 2009 r.- przyjęła informację . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.6
Wójt Gminy – odnosząc się do propozycji radnego odnośnie zapoznania komisji  z
protokołem  pokontrolnym  dotyczącym  inwestycji”Moje  Boisko  Orlik  -2012”
wyjaśnił , Ŝe protokół był przesłany do gminy , ale wójt go nie podpisał , poniewaŜ
niektóre zapisy były niezgodne  z prawdą . Wójt oczekuje odpowiedzi .
Radny Edward Lutyński – zapytał się  wójta, czy nie będzie miało to wpływ na
utratę   dotacji .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe nie będzie miało to  wpływu  na utratę dotacji  i jak
protokół będzie podpisany to zapozna komisję .
Przewodniczący komisji  przypomniał   o konieczności  remontu drogi  gminnej  w
kierunku Witkowa .
Ad.7
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Bronisław
Jurec podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .

Protokołowała :                                                                   Przewodniczący  Komisji
Z. Stoczkowska                                                                        Bronisław Jurec 
Data sporządzenia :                                                             Data podpisania :
2010.03.24                                                                        2010. …..............................


